
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült: Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2021. október 28-ai rendes nyilvános ülésén.  

 

Az ülés helye: Városháza Díszterme (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. I. emelet 9.)   

 

Jelen vannak: Herczeg Zsolt polgármester, Szűcs Dániel alpolgármester, Batta Attila Viktor 

képviselő, Harmat Mihályné, Kovács Attila képviselő, Kovács Mihály képviselő, Kovács Péter József 

képviselő, Kötél János képviselő, Patkós Éva, Patkós Lajos, Rózsa Endre Bertalan képviselő, dr. 

Siposné Varga Ildikó képviselő.   

 

dr. Enyedi Mihály jegyző, dr. Balla Vilmos aljegyző, Boross Boglárka osztályvezető, Nagy Sándor 

osztályvezető, Bíró László osztályvezető, Tarné Gonda Róza belső ellenőr, dr. Sebestyén Katalin 

ügyvezető, Pappné Juhász Emília ügyvezető, Jenei József, Burjánné Erős Anita jegyzőkönyvvezető, 

Csekő István informatikus. 

 

Herczeg Zsolt: Rendes nyilvános és zárt ülésünkön köszöntöm a megjelent városi képviselőket, a 

napirendi pontokhoz meghívottakat. A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy 12 fő képviselő közül 

jelen van 11 fő, az ülés határozatképes. Későbbi érkezését jelezte Kötél János képviselő. Bejelentem, 

hogy az ülésről hangfelvétel és jegyzőkönyv készül. A jegyzőkönyv hitelesítésére Batta Attila Viktor 

és Kovács Péter József városi képviselőket kérem fel.  

 

Javasolom, hogy a mai ülésünkön a képviselő-testület a 2021. október 22-én kiadott meghívóban 

szereplő napirendi pontokat tárgyalja meg.  

 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

150/2021.(X.28.) képviselő-testületi h a t á r o z a t a 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2021. október 28-ai rendes nyilvános és zárt ülése 

napirendjének jóváhagyásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete - Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 59. § (2) bekezdése alapján – elfogadja a 2021. október 28-ai rendes nyilvános 

és zárt ülése napirendjét. 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 1/2021.(II.4.) rendelete 

módosításához  

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

2. Az önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására meghirdetett, belterületi 

utak felújítását célzó pályázat keretén belül a Petőfi Sándor utca aszfalt burkolatának 

felújítására vonatkozó kivitelező kiválasztására irányuló verseny újranyitási eljárás 

eredményének megállapítására 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

3. A Városi Strandfürdő és Fedett Uszoda térítési díjainak módosításáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 
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4. Mezőtúri általános iskolák körzethatárainak véleményezése 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

5. Mezőtúr Város Önkormányzata 2022. évi belső ellenőrzési tervének elfogadására  

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

6. Mezőtúr településrendezési eszközök módosítása kapcsán (a Mezőtúr, külterület, - 01496/4 

hrsz.-ú ingatlan déli részéből kialakított - 01496/5 hrsz.-ú ingatlan és környezetére 

vonatkozóan) a partnerségi egyeztetés lezárására 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

7. A Mezőtúr külterület, 0658, 0669/1, 0669/2, 0669/3, 0673/1, 0676/5, 0676/6, 0676/7, 0676/8, 

valamint 01283/2 hrsz.-ú területének kiemelt fejlesztési területté nyilvánításáról, valamint a 

településszerkezeti terv-, szabályozási terv-, és helyi építési szabályzat- részleges módosítás 

kezdeményezésének elvi támogatásáról  

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

8. Mezőtúr településrendezési eszközök módosítása kapcsán (a Mezőtúr, külterület, - 01496/4 

hrsz.-ú ingatlan déli részéből időközben kialakított - 01496/5 hrsz.-ú ingatlan és környezetére 

vonatkozóan) a környezeti vizsgálat elkészítésére vonatkozó önkormányzati vélemény 

alátámasztásához  

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

9. Mezőtúr Város 2021. évi nyári rendezvényeinek értékelése 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

10. A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott hatáskörben 

hozott döntésekről  

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

11. Tájékoztató a 2021. szeptember 20. – 2021. október 17. közötti időszak fontosabb 

intézkedéseiről és eseményeiről, valamint a veszélyhelyzet ideje alatt meghozott 

polgármesteri döntésekről  
Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 
 

12. Bejelentések 
 

Napirend zárt ülés keretében: 

 

13. Máté Sándor lakásbérleti szerződésének meghosszabbításáról  

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Osztályai, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 
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Herczeg Zsolt: Néhány nappal ezelőtt a hivatal volt dolgozója, Gonda Károly úr távozott közülünk, 

én személy szerint is jó kapcsolatban voltam vele, nagyon jó kolléga volt. Kérem a Tisztelt 

Jelenlévőket, hogy egy perces néma felállással emlékezzünk rá.  

(Emlékezés után.) 

Mielőtt rátérünk napirendünk tárgyalására, szeretném közölni, hogy az első szünetben az I. és a II. 

világháborús emlékműveknél rójuk le kegyeletünket egy-egy szál virággal Halottak napja alkalmából 

és vonuljunk le a Kossuth térre.   

 

1.napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 1/2021.(II.4.) rendelete 

módosításához  

 

Herczeg Zsolt: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 8 igen, 2 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezet a képviselő-testület részére. 

Az ügyrendi bizottság 3 igen egyhangú szavazattal támogatta a rendelet-tervezet elfogadását.  

 

Kovács Attila: Ismét nagyon későn kaptuk meg az előterjesztést, ezért nehéz volt áttekinteni.  

   

dr. Enyedi Mihály: A pénzügyi bizottsági ülésen is elmondtam, hogy bizonyos tételek nem jó helyen 

voltak szerepeltetve. Szakmai egyeztetés történt és végül közös konszenzussal odatettük ezeket az 

összegeket, ahova kell.  

 

Szűcs Dániel: A felvetésre én is megfogalmaztam egy kérdést Jegyző úr felé a kollégákkal 

kapcsolatban. Megvan a határidő, hogy mikorra kell az előterjesztéseket leadni, hogy Jegyző és 

Aljegyző úr jogi szempontból áttekinthesse. Kértem Jegyző úrtól, hogy követelje meg a kollégák 

részéről a hivatalon belül, hogy ez a nap legyen előrébb hozva legalább két nappal. Így ha valamilyen 

hiba van, azt Jegyző úrék át tudják nézni, a szükséges változtatásokat meg tudják tenni és akkor 

időben tud kimenni SzMSz szerint az anyag.   

 

Herczeg Zsolt: Szavazásra bocsátom a rendelet-tervezetet. 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete 11 igen egyhangú szavazattal megalkotta 

Mezőtúr Város Önkormányzata 2021. évi költségvetése 1/2021.(II.04.) rendelete módosításáról 

szóló 14/2021.(X.29.) önkormányzati rendeletét. 

 

Herczeg Zsolt: Megérkezett Kötél János, a képviselők létszáma 12 főre emelkedett. 

 

2. napirendi pont 

 

Az önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására meghirdetett, belterületi 

utak felújítását célzó pályázat keretén belül a Petőfi Sándor utca aszfalt burkolatának 

felújítására vonatkozó kivitelező kiválasztására irányuló verseny újranyitási eljárás 

eredményének megállapítására 

 

Herczeg Zsolt: A Városi Közbeszerzési Bizottság 4 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja 

az előterjesztést a képviselő-testület részére. 

 

Kovács Attila: Tájékoztatja a lakosságot a televízión keresztül az előterjesztésről és a Városi 

Közbeszerzési Bizottság döntéséről.  
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Patkós Lajos: Milyen vastag lesz az aszfaltréteg? Nagy örömömre szolgál, hogy 5 utcát tudunk 

útalappal ellátni, az erre vonatkozó tárgyalások is folynak.  

 

dr. Enyedi Mihály: Két centiméter lesz a kiegyenlítő aszfalt, melyet 4 centiméter vastagságú hengerelt 

aszfalt borít.  

 

Herczeg Zsolt: Név szerinti szavazásra teszem fel a határozati javaslatot.   

 

Herczeg Zsolt:  Igen  

Batta Attila Viktor:  Igen 

Harmat Mihályné:  Igen  

Kovács Attila:   Igen 

Kovács Mihály:  Igen 

Kovács Péter József:  Igen 

Kötél János:    Igen 

Patkós Éva:   Igen 

Patkós Lajos:   Igen 

Rózsa Endre Bertalan: Igen 

dr. Siposné Varga Ildikó: Igen 

Szűcs Dániel:   Igen 

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

151/2021.(X.28.) képviselő-testületi határozata 

 

„Az önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására meghirdetett, belterületi 

utak felújítását célzó pályázat keretén belül a Petőfi Sándor utca aszfalt burkolatának 

felújítására vonatkozó kivitelező kiválasztására irányuló verseny újranyitási eljárás 

eredményének megállapításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján, - figyelemmel a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 105. 

§ (2) bekezdésének c) pontjára, továbbá a 154/2019. (XI. 28.) számú képviselő-testületi határozattal 

elfogadott Mezőtúr Város Önkormányzatának Közbeszerzési Szabályzatára - az alábbi határozatot 

hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megállapítja, hogy „Az 

önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására meghirdetett, belterületi 

utak felújítását célzó pályázat keretén belül a Petőfi Sándor utca aszfalt burkolatának 

felújítására vonatkozó” kivitelező kiválasztására irányuló a Kbt. 105.§ (2) bekezdés c) pontja 

szerinti verseny újranyitási eljárással lefolytatott közbeszerzési eljárásban érvényes ajánlatot 

az alábbi ajánlattevők tettek: 

 

Stravaco Építőipari Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely: 6710 Szeged Szabadkai Út 

110.) 

 

Sándoraszfalt Útépítő Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely: 1141 Budapest, Szugló 

Utca 82.). 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megállapítja, hogy „Az 

önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására meghirdetett, belterületi 
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utak felújítását célzó pályázat keretén belül a Petőfi Sándor utca aszfalt burkolatának 

felújítására vonatkozó” kivitelező kiválasztására irányuló a Kbt. 105.§ (2) bekezdés c) pontja 

szerinti verseny újranyitási eljárással lefolytatott közbeszerzési eljárás eredményes. 

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete „Az önkormányzati feladatellátást 

szolgáló fejlesztések támogatására meghirdetett, belterületi utak felújítását célzó pályázat 

keretén belül a Petőfi Sándor utca aszfalt burkolatának felújítására vonatkozó” kivitelező 

kiválasztására irányuló a Kbt. 105.§ (2) bekezdés c) pontja szerinti verseny újranyitási 

eljárással lefolytatott közbeszerzési eljárásban - a beérkezett ajánlatok közül a Bíráló 

Bizottság szakvéleménye és döntési javaslata alapján – az érvényes, és az értékelési 

szempontok szerinti értékelés eredményeként a legkedvezőbb ajánlatot tevő Stravaco 

Építőipari Korlátolt Felelősségű Társaságot (székhely: 6710 Szeged, Szabadkai út 110.) 

nyilvánítja nyertes ajánlattevőnek, és a társasággal köti meg a vállalkozási szerződést. 

 

4. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Mezőtúr Város 

Polgármesterét a szerződéskötéshez szükséges dokumentumok aláírására, továbbá a 

szükséges intézkedések megtételére. 

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: összegzés kiküldését követően közbeszerzési törvényi határidő szerint 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Városfejlesztési Kft., Helyben 

8. Közbeszerzési szakértő, Székhelyén 

 

 

3. napirendi pont 

 

A Városi Strandfürdő és Fedett Uszoda térítési díjainak módosításáról 

 

Herczeg Zsolt: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 11 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek.  

A napirendi pont tárgyalásánál köszöntöm Pappné Juhász Emília ügyvezető asszonyt.  

 

Kovács Attila: A bizottsági ülésen hosszan tárgyaltuk az előterjesztést. Az indokolja az áremelést, 

hogy jelen pillanatban az energia árak és a további járulékos bérköltségek jelentősen fognak változni, 

hiszen már így is nehézséget okozott az Intézményellátó Kft-nek a költségek kitermelése. Ügyvezető 

asszony már a tavalyi évben szerette volna emelni az árakat, de a pandémiás helyzet miatt ez 

jogszabályilag tiltva volt. Most van lehetősége, hogy egy kisebb mértékű áremelést tegyen. Azt 

kérdeztem bizottsági ülésen ügyvezető asszonytól, hogy állnak az úszóegyesületek a különböző 

térítési díjakkal. Válaszában elmondta, hogy az Invictus úszóegyesületnek vannak kintlévőségei. 

Megkértük, hogy ezzel kapcsolatosan járjon el és tegyen meg mindent, hogy ilyen ne forduljon elő. 
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Az önkormányzat több millió forint támogatást ad az Invictus részére és ezért cserébe mi is elvárjuk, 

hogy azokat a kötelezettségeket, amelyeket ráró a város, azokat időben teljesítse. Pénzügyi 

osztályvezető asszony elmondta, hogy a pénzügyi osztály részéről vállalt támogatások már 

megtörténtek. Jogosan elvárjuk, hogy akik támogatást kapnak, ne tartozzanak a városnak.  

Lakossági megkeresést kaptam azzal kapcsolatosan, van-e arra lehetőség, hogy a meleg vizes 

medencéket hosszabb ideig igénybe lehessen venni. Jelen pillanatban 19 órakor bezár a meleg vizes 

rész, 20 óráig van nyitva az uszodai rész. Jó lenne, ha esetleg fél, egy órával tovább lehetne igénybe 

venni a szolgáltatást. Kérem, vizsgáljuk meg, hogyan lehetne ezt a kérdést megoldani.  

 

Herczeg Zsolt: Az Invictusnak és a Major János vezette úszóegyesületnek is 2,5-2,5 millió forintot 

adunk.  

 

Szűcs Dániel: Az uszodában 16 óra után lehet jegyet váltani, aki nem egész naposat vásárol. Ez egy 

mezőtúri helyi lakosnak eddig 600 Ft volt, a javaslat 650 Ft. Ugyanez nem mezőtúri lakosnak 1.000 

Ft lesz. Diák, nyugdíjas napi jegy eddig 700 Ft volt, most 750 Ft a javaslat. Ugyanez nem mezőtúri 

lakosnak 1000 Ft, és diák, nyugdíjas 16 óra után 400 Ft volt eddig, most 450 Ft a javaslat. Ugyanez 

egy nem mezőtúri lakosnak 600 Ft lesz. A napi jegy változatlan marad, 1000 Ft volt eddig is, nem 

mezőtúri lakosnak 1300 Ft. A bérletek sem sokkal emelkednek.   

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

152/2021.(X.28.) képviselő-testületi határozata 

 

A városi strandfürdő és fedett uszoda térítési díjainak módosításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján –figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 41.§-ra – az alábbi határozatot hozza: 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a városi strandfürdő és fedett uszoda 

térítési díjait az alábbiak szerint állapítja meg: 

 

Városi Strandfürdő: 

 

MEGNEVEZÉS Mezőtúri 

lakcímmel 

rendelkező 

lakosok* 

Mezőtúri 

lakcímmel nem 

rendelkező 

lakosok 

2022. január 1-től 

Napi jegyek Ft  

Felnőtt napijegy 1.000,- 1.300,- 

Felnőtt 16 óra után (csak a Strandfürdő nyitva 

tartása alatt) 

650,- 1.000,- 

Diák, nyugdíjas napijegy 750,- 1.000,- 

Diák, nyugdíjas 16 óra után (csak a 

Strandfürdő nyitva tartása alatt) 

450,- 600,- 

70 év feletti nyugdíjas, rokkantigazolvánnyal 

rendelkező napijegy 

450,- 450,- 

Napozóágy használati jegy 100,- 100,- 

Gyermek 3-6 év között  400,- 500,- 

Testnevelési órajegy 400,- 400,- 

Családi (2 felnőtt és 2 gyermek) 2.700,- 3.800,- 
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Látogatói jegy (csak a Strandfürdő által 

megjelölt versenyeken vehető igénybe) 

300,- 300,- 

Csoportos belépőjegy (min. 15 fő) 700,- 700,- 

3 év alatti gyermek, felügyelet mellett díjmentes díjmentes 

*Helyi lakosoknak az ár érvényesítéséhez lakcímkártya szükséges. 

 

 

Fedett Uszoda: 

 

MEGNEVEZÉS 2022. január 1-től 

Napi jegyek Ft 

Felnőtt napijegy (úszómedence, meleg vizes medence, szauna) 1.000,- 

Diák, nyugdíjas napijegy (úszómedence, meleg vizes medence, 

szauna) 

750,- 

Felnőtt 2 órás jegy (úszómedence, meleg vizes medence) 600,- 

Diák, nyugdíjas 2 órás jegy (úszómedence, meleg vizes 

medence) 

400,- 

70 év feletti nyugdíjas, rokkantigazolvánnyal rendelkező 

napijegy  

450,- 

Szauna jegy 300,- 

Gyermek napijegy (3-6 éves korig) 400,- 

Testnevelés órajegy 400,- 

Családi (2 felnőtt és 2 gyermek) 2.700,- 

Látogatói jegy (csak a Strandfürdő által megjelölt versenyeken 

vehető igénybe) 

300,- 

Csoportos belépőjegy (min. 15 fő) 700,- 

 

Bérletek 

 

A térítési díjak 2022. január 1-jétől érvényesek. 

 

Felelős:      Herczeg Zsolt polgármester                      

Határidő:  2022. január 1. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 68/2020.(V.28.) számú képviselő-

testületi határozatot 2022. június 1-jétől hatályon kívül helyezi. 

 

Felelős:      Herczeg Zsolt polgármester                      

Határidő:  2022. január 1. 

MEGNEVEZÉS 2022. január 1-től 

Strandfürdő és fedett uszoda Ft  

10 alkalomra felnőtt 8.000,-  

10 alkalomra diák, nyugdíjas 5.000,-  

Felnőtt havi bérlet  10.000,- 

Diák, nyugdíjas havi bérlet  6.000,- 

Úszószakosztály tagjainak havi bérlete (kezdő) 3.000,-  

Úszószakosztály tagjainak havi bérlete (haladó) 3.500,-  

Senior úszószakosztály havi bérlet 6.000,-  

Felnőtt éves bérlet  70.000,- 

Diák, nyugdíjas éves bérlet  60.000,- 

Senior úszószakosztály tagjainak éves bérlete  50.000,- 
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A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző  

Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft., Mezőtúr, Kávási Sándor 

utca 25. 

 

 

4. napirendi pont 

 

Mezőtúri általános iskolák körzethatárainak véleményezése 

 

Herczeg Zsolt: A művelődési, oktatási és sport bizottság 7 igen egyhangú szavazattal az előterjesztést 

elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek.  

 

Rózsa Endre Bertalan: A II. Rákóczi Ferenc Iskola mindemképpen megérdemli azt, hogy ha 

elmondjuk, hogy 344 főből 2 HH tanuló 81 fő van. Felvállalják ezeket a feladatokat, tisztes ez a 

Kossuth úti iskolánál is. Jó volna, ha arányában megfelelő módon megjelennének ezek az ilyen 

jellegű feladatok. Támogatjuk és köszönjük szépen a kollégáknak a munkáját.  

 

Herczeg Zsolt: Szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. 

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

153/2021.(X.28.) képviselő-testületi határozat 

 

Mezőtúri általános iskolák körzethatárainak véleményezéséről 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján - figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 

41.§-ra, valamint a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 50. § (8), valamint a 

nevelési-oktatási intézmények működéséről és a köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 

20/2012.(VIII.31.) EMMI rendelet 24.§ (1) bekezdésében foglaltakra - az alábbi határozatot hozza: 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a jelenleg hatályos település általános iskolai 

felvételi körzetei vonatkozásában, módosító javaslattal nem kíván élni.  

A 20/2012. (VIII.31.) EMMI rendelet 24.§ (1) bekezdésére tekintettel Mezőtúr Város Önkormányzata 

rögzíti, hogy a településen általános iskolába járó gyermekek létszáma intézményi és tagintézményi 

bontásban a következő: 

 

 a Mezőtúri II. Rákóczi Ferenc Magyar – Angol Két Tanítási Nyelvű Általános Iskola és Alapfokú 

Művészeti Iskolában: 344 fő, ebből a HH tanulók létszáma: 81 fő. 
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 a Mezőtúri Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola Kossuth Lajos Magyar – Angol Két 

Tanítási Nyelvű Általános Iskolában: 335 fő, ebből HH tanulók létszáma: 21 fő. 

 a Mezőtúri Református Kollégium, Gimnázium, Szakgimnázium, Általános Iskola Óvoda és 

Technikumban: 267 fő, ebből HH tanulók létszáma: 5 fő. 

 a Szent István Katolikus Általános Iskola és Óvodában: 222 fő, ebből HH tanulók létszáma: 15 

fő. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

8. Karcagi Tankerületi Központ 5300 Karcag, Horváth Ferenc utca 7. 1/6. 

 

 

5. napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 2022. évi belső ellenőrzési tervének elfogadására  

 

Herczeg Zsolt: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 11 igen egyhangú 

szavazattal az alábbi módosítással javasolja elfogadásra az előterjesztést a képviselő-testületnek: 

Az ellenőrzési terv egészüljön ki Mezőtúr Város Önkormányzatának tulajdonában lévő földterületek 

hasznosításának ellenőrzésével Mezőtúr Város Önkormányzatánál, a Mezőtúri Intézményellátó és 

Ingatlankezelő Nonprofit Kft-nél és a Mezőtúri Ipari Park Kft-nél. 

Az ellenőrzés célja: vizsgálni, hogy a földterületek hasznosítása megfelelő-e, a megkötött 

szerződések elősegítik-e a földterületek megfelelő hasznosítását. Az ellenőrzéseket az eredetileg 

tervezett, rendelkezésre álló soron kívüli kapacitás terhére kell tervezni. Az ellenőrzött időszak 2021. 

év. 

  

Herczeg Zsolt: A határozati javaslatot az ismertetett bizottsági módosító javaslattal bocsátom 

szavazásra. 

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata  

154/2021.(X.28.) képviselő-testületi határozata  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 2022. évi belső ellenőrzési tervérnek elfogadásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 

119. § (5) bekezdésére – az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Önkormányzat 2022. évi belső ellenőrzési 

tervét a határozat melléklete szerint elfogadja. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 
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2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal osztályvezetői, Helyben 

7. Tarné Gonda Róza belső ellenőr, Helyben 

8. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

6.napirendi pont 

 

Mezőtúr településrendezési eszközök módosítása kapcsán (a Mezőtúr, külterület, - 01496/4 

hrsz.-ú ingatlan déli részéből kialakított - 01496/5 hrsz.-ú ingatlan és környezetére 

vonatkozóan) a partnerségi egyeztetés lezárására 

 

Herczeg Zsolt: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 11 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést képviselő-testületnek.  

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

155/2021.(X.28.) képviselő-testületi határozata  

 

Mezőtúr településrendezési eszközök módosítása kapcsán (a Mezőtúr, külterület, - 01496/4 hrsz.-

ú ingatlan déli részéből időközben kialakított - 01496/5 hrsz.-ú ingatlan és környezetére vonatkozóan) 

a partnerségi egyeztetés lezárására 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk. (1) 

bekezdés b) pontja alapján valamint Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva – figyelemmel az 

épített környezet alakításáról és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 62. § (6) bekezdés 6. 

pontjában kapott felhatalmazása alapján az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata határozatában rögzíti, hogy a 110/2021.(VIII.12.) sz. képviselő-

testületi határozat szerint a Mezőtúr, külterület, - 01496/4 hrsz.-ú ingatlan déli részéből időközben 

kialakított - 01496/5 hrsz.-ú ingatlan és környezetére vonatkozóan folyamatban lévő 

településrendezési eszközök módosításának eljárásában - a településfejlesztési koncepcióról, az 

integrált településfejlesztési stratégiáról és a településrendezési eszközökről, valamint egyes 

településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 314/2012. (XI.8.) Kormányrendelet 29/A. § -a és 

a településfejlesztéssel és a településrendezéssel összefüggő partnerségi egyeztetésről szóló 19/2017. 

(X.02.) önkormányzati rendelet szerinti - partnerségi egyeztetést lezárja. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Farkas Edit főépítész 

Városüzemeltetési osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül:  

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 
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5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

6. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjai, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

8. Farkas Edit Főépítész, Helyben 

9. Szarvasház Solar Kft. 6200 Kiskőrös, Szarvas utca 2. 3. em. 4. 

 

 

7.napirendi pont 

 

A Mezőtúr külterület, 0658, 0669/1, 0669/2, 0669/3, 0673/1, 0676/5, 0676/6, 0676/7, 0676/8, 

valamint 01283/2 hrsz.-ú területének kiemelt fejlesztési területté nyilvánításáról, valamint a 

településszerkezeti terv-, szabályozási terv-, és helyi építési szabályzat- részleges módosítás 

kezdeményezésének elvi támogatásáról  

 

Herczeg Zsolt: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 9 igen 2 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja az előterjesztést képviselő-testületnek.  

Az ügyrendi bizottság 2 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést képviselő-

testületnek.  

 

dr. Enyedi Mihály: Ezen a területen a vállalkozó 50 MW névleges beépített kapacitású napenergiát 

hasznosító napelemes kiserőművet kíván létesíteni. Itt most két döntést kellene meghozni a képviselő-

testületnek. Az egyik a kiemelt fejlesztési területté való nyilvánítás, melynek az a lényege, hogy az 

alapeljárást így fele idő alatt lehet lefolytatni. A pénzügyi bizottsági ülésen felmerült, hogy miért jó 

ez az önkormányzatnak? Nekünk ez azért jó, mert hamarabb épül meg a beruházás, hamarabb fog 

termelni és hamarabb fog nekünk önkormányzati adót fizetni.  

A másik a településszerkezeti terv-, szabályozási terv-, és helyi építési szabályzat- részleges 

módosítás kezdeményezésének elvi támogatása. Ez arról szól, hogy ezeknek a szabályzatoknak a 

módosításához elviekben hozzájárulunk. Ezt követően lehet megkezdeni azt az építéshatósági 

munkát, ami ezzel párosul, és aminek a végén majd ismét visszakerül az anyag és döntünk saját 

rendeletünkről és a mellékletek módosításáról. Ez elkerül az állami főépítészhez, lesz szakmaközi 

egyeztetés. Ha mindez véget ér, akkor fog tudni dönteni az önkormányzat a saját rendeletének a 

módosításáról. Ez egy rendkívül bonyolult eljárás, nem tudom, miért nem lehet egyszerűsíteni, de 

mivel a jogszabály ezt írja elő, így kell végrehajtani. Az a döntési lehetőségünk, hogy elfogadjuk ezt 

a határozatot, amiben az elvi támogatásról döntünk.  

 

Herczeg Zsolt: Két határozati javaslatunk van, az elsőt bocsátom szavazásra.  

 

A képviselő-testület 11 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

156/2021.(X.28.) képviselő-testületi határozata  

 

A Mezőtúr külterület, 0658, 0669/1, 0669/2, 0669/3, 0673/1, 0676/5, 0676/6, 0676/7, 0676/8, 

valamint 01283/2 hrsz.-ú területének kiemelt fejlesztési területté nyilvánításáról  

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 

107.§-ra, valamint a településfejlesztési koncepcióról, az integrált településfejlesztési stratégiáról és 

a településrendezési eszközökről, valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 

314/2012. (XI. 8.) Kormányrendelet 32.§ (6) c) pontjára, a Magyarország helyi önkormányzatairól 

szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva – 

az alábbi határozatot hozza: 
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Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mezőtúr külterület, 0658, 0669/1, 0669/2, 

0669/3, 0673/1, 0676/5, 0676/6, 0676/7, 0676/8, valamint 01283/2 hrsz.-ú területét kiemelt fejlesztési 

területté nyilvánítja. 

 

Felelős:      Herczeg Zsolt polgármester                      

Határidő:  azonnal 

 

A polgármester határozatáról értesül: 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Városüzemeltetési Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

8. Farkas Edit főépítész, Helyben 

9. MontEnergy-Alföld Kft. (1174 Budapest, Erdőtelek utca 36.) 

 

A képviselő-testület 11 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

157/2021.(X.28.) képviselő-testületi határozata  

 

A településszerkezeti terv-, szabályozási terv-, és helyi építési szabályzat- részleges módosítás 

kezdeményezésének elvi támogatásáról 

(A Mezőtúr külterület, 0658, 0669/1, 0669/2, 0669/3, 0673/1, 0676/5, 0676/6, 0676/7, 0676/8, 

valamint 01283/2 hrsz.-ú területét érintően) 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 

107. §-ra, az épített környezet alakításáról és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 62. § (6) 

bekezdés 6. pontjában kapott felhatalmazás alapján a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva – az 

alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete kezdeményezi a Mezőtúr Város 

Önkormányzata által többször módosított 2/2004.(II.6.) önkormányzati rendeletével 

jóváhagyott Helyi Építési Szabályzat és annak mellékletét képező szabályozási terv, valamint 

a többször módosított 153/2002.(VIII.6.) önkormányzati határozatával elfogadott 

településszerkezeti terv részleges módosítását az alábbiak szerint: 

 

- Mezőtúr Város Önkormányzatának feladat és hatáskörében eljárva elviekben hozzájárulunk, 

hogy a Mezőtúr 0658, 0669/1, 0669/2, 0669/3, 0673/1, 0676/5, 0676/6, 0676/7, 0676/8 hrsz.-

ú ingatlanok jelenlegi „Má-2” jelű (Általános Mezőgazdasági terület) övezeti, valamint Eg 

(Erdő terület) övezeti besorolásból „Különleges beépítésre nem szánt terület megújuló 

energiaforrás hasznosításának céljára szolgáló terület” övezeti besorolást kapjon. 

 

- Mezőtúr Város Önkormányzatának feladat és hatáskörében eljárva elviekben hozzájárulunk, 

hogy a Mezőtúr 01283/2 hrsz.-ú ingatlant érintően, ami jelenleg Má-2 (Általános 

Mezőgazdasági terület) jelű övezeti besorolásba tartozik, a beruházással érintett módosítandó 

terület Eg (Gazdasági erdőterület) övezeti besorolással megegyező terület nagyságát, - mely 
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a település biológiai aktivitási érték változatlanul tartásához szükséges – Erdő terület övezeti 

besorolásba kerüljön. 

 

2. Az 1. pontban körülírt módosítás csak abban az esetben támogatható, ha Mezőtúr Város 

Önkormányzata és a beruházó MontEnergy-Alföld Kft. (1174 Budapest, Erdőtelek utca 36.) 

a 314/2012. (XI. 8.) Kormányrendelet alapján 0658, 0669/1, 0669/2, 0669/3, 0673/1, 0676/5, 

0676/6, 0676/7, 0676/8 hrsz.-ú valamint 01283/2 hrsz.-ú tervezési terület vonatkozásában 

kétoldalú településrendezési szerződést köt, amelyben legalább az alábbiakról szükséges 

rendelkezni: 

- a tervezési költségek viselése, 

- a tervezési program tervezett irányadó előzetes meghatározása, 

- MontEnergy-Alföld Kft. szándéknyilatkozata, amelyben nyilatkozik arról, hogy a TSZT 

(Településszerkezeti terv) ügyében folyamatosan egyeztet a Polgármesteri Hivatal illetékes 

osztályával  

- a terület szükséges külső és belső közlekedési/közmű kapcsolatainak, hálózatainak kiépítése 

 

3. Az átsorolás tényleges megindításához a Településszerkezeti Tervhez tartozó megalapozó 

vizsgálat és alátámasztó javaslat készítése szükséges. A Képviselő-testület kinyilvánítja, hogy 

amennyiben a később elkészítendő megalapozó vizsgálat, illetve a részletes tervezési munkák 

és a szakmai egyeztetések során olyan szakmai problémák, akadályok merülnek fel, amelyek 

nem teszik kívánatossá, vagy elfogadhatóvá a módosításokat, akkor az előzőekben kifejezett 

elvi döntés megváltoztatható vagy visszavonható. 

 

4. A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy megbízza a főépítészt a 190/2009 

(IX.15.) Korm. rendelet 10.§ alapján a települési önkormányzat településszerkezeti tervének, 

helyi építési szabályzatának módosításával, összefüggő feladat ellátásával.  

 

Felelős:      Herczeg Zsolt polgármester                      

Határidő:  Azonnal 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Városüzemeltetési Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

8. Farkas Edit főépítész, Helyben 

      9.   MontEnergy-Alföld Kft. (1174 Budapest, Erdőtelek utca 36.) 

 

 

8.napirendi pont 

 

Mezőtúr településrendezési eszközök módosítása kapcsán (a Mezőtúr, külterület, - 01496/4 

hrsz.-ú ingatlan déli részéből időközben kialakított - 01496/5 hrsz.-ú ingatlan és környezetére 

vonatkozóan) a környezeti vizsgálat elkészítésére vonatkozó önkormányzati vélemény 

alátámasztásához  

 

Herczeg Zsolt: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 11 igen szavazattal 

egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület részére. 
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dr. Enyedi Mihály: Ezen a területen találtak néhány védett növényt. Ilyen esetben végig kell menni 

az eljáráson, a szakhatóságokat meg kell kérdezni. Összesen 13 szakhatóság lett bevonva, amelyek 

közül egyedül Hortobágyi Nemzeti Park javasolja azt, hogy egy környezeti vizsgálat kerüljön 

lefolytatásra.  

Itt lehetősége van az önkormányzatnak egy olyan döntést hozni, hogy eltekint ettől a környezeti 

vizsgálattól, hogy az eljárást gyorsítani tudjuk. Maga a beruházás olyan mértékben lett áttervezve 

ennek a növénynek az előfordulása miatt, hogy jelenleg a telepítendő napelemek nem érintenék 

ezeket a növényeket és nem zavarja őket. Nekünk az a feladatunk, hogy megindokoljuk, miért nem 

folytatjuk le a környezeti hatásvizsgálatot. Ezt részletesen leírtuk az előterjesztésben. A napelem park 

egy ökológiai folyosón helyezkedik, amely védettséget nem von maga után. Ez a növény számos 

helyen megtalálható még. A beruházó vállalta, hogy azt a pár tő védett növényt áttelepíti egy másik 

helyre.  

 

Herczeg Zsolt: Szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. 

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

158/2021.(X.28.) képviselő-testületi határozata  

 

Mezőtúr településrendezési eszközök módosítása kapcsán (a Mezőtúr, külterület, - 01496/4 hrsz.-

ú ingatlan déli részén időközben kialakított - 01496/5 hrsz.-ú ingatlan és környezetére vonatkozóan) 

a környezeti vizsgálat elkészítéséről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk. (1) 

bekezdés b) pontja alapján valamint Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva – figyelemmel az 

épített környezet alakításáról és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 62. § (6) bekezdés 6. 

pontjában kapott felhatalmazása alapján az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata a 110/2021.(VIII.12.) sz. képviselő-testületi határozat alapján 

megrendelte a hatályos, többször módosított 2/2004.(II.6.) önkormányzati rendelettel jóváhagyott 

Helyi Építési Szabályzata és annak mellékletét képező szabályozási terve módosításának elkészítését 

a Mezőtúr, külterület, - 01496/4 hrsz.-ú ingatlan déli részéből időközben kialakított - 01496/5 hrsz.-

ú ingatlan és környezetére vonatkozóan. A 110/2021.(VIII.12.) sz. képviselő-testületi határozat 

szerint folyamatban lévő településszerkezeti terv, Helyi Építési Szabályzat, és szabályozási terv 

módosítással kapcsolatban a környezeti vizsgálat elkészítésére vonatkozó önkormányzati vélemény 

alátámasztásához az alábbi döntést hozza:  

 

A terv-módosítás véleményeztetése a településfejlesztési koncepcióról, az integrált 

településfejlesztési stratégiáról és a településrendezési eszközökről, valamint egyes 

településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 314/2012. (XI.8.) Kormányrendelet előírásainak 

megfelelően, tárgyalásos eljárás keretein belül történik. A módosításokról szóló előzetes tájékoztató 

megküldésre került az egyes tervek, illetve programok környezeti vizsgálatáról szóló 2/2005. (I.11.) 

Kormány-rendelet 1.§. (3) a) pontja értelmében a helyi építési szabályzat kisebb módosítása esetén a 

rendelet szerinti környezeti vizsgálat szükségességének eldöntése érdekében, a környezetvédelméért 

felelős szerveknek. Az erre vonatkozó véleményeket, állásfoglalásokat megismerve a Képviselő-

testület úgy dönt, hogy a településrendezési eszközök jelen módosítása során nem tartja 

szükségesnek az egyes tervek, illetve programok környezeti vizsgálatáról szóló 2/2005. (I.11.) 

Kormány-rendelet szerinti környezeti vizsgálat lefolytatását, és környezeti értékelés elkészíttetését. 
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Határidő: a határozat közlésére – azonnal 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Farkas Edit főépítész 

Városüzemeltetési osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül:  

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

6. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjai, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

8. Farkas Edit Főépítész, Helyben 

9. Szarvasház Solar Kft. 6200 Kiskőrös, Szarvas utca 2. 3. em. 4. 

 

 

9.napirendi pont 

 

Mezőtúr Város 2021. évi nyári rendezvényeinek értékelése 

 

Herczeg Zsolt: A művelődési, oktatási és sport bizottság a Túri Vásár ArTúr Fesztivál beszámolóját 

7 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja. 

A bizottság a Túri Halas Napok beszámolóját 1 igen és 6 nem szavazattal nem fogadja el. 

A bizottság 6 igen és 1 nem szavazattal kéri, hogy a nyári rendezvényekről a Túri Halas Napok 

vonatkozásában az elszámolás más kft-k által benyújtott részletességgel kerüljenek a képviselő-

testület elé.  

 

Patkós Éva: Tartalmában mindkét beszámoló megállja a helyét, hiszen a pályázati pénzek jól lettek 

felhasználva. Látható azonban a különbség a két beszámoló pénzügyi elszámolása között. A Túri 

Halas Napok pénzügyi elszámolása nem volt annyira kifejtve, mint a másik beszámoló. A bizottság 

tagjai emiatt úgy döntöttek, hogy a Túri Halas Napokról szóló beszámolót nem fogadják el és kérik, 

hogy a más kft-k által benyújtott részletességgel nyújtsa be a pénzügyi beszámolót a Kft. ügyvezetője 

a novemberi rendes művelődési, oktatási és sport bizottsági ülésre.  

A bizottság megköszönte, hogy a pandémia után a szervezők felvállalták, hogy bizonyos tömegeket 

megmozgassanak itt a városban. A Túri Vásár visszaköltözött a Dózsa György útra, a régi helyére, 

amely új színfoltot is jelentett a város életében. Köszönjük a szervezők munkájukat. 

 

Herczeg Zsolt: A Túri Halas Napok vonatkozásában ügyvezető úrnak nem az önkormányzat felé kell 

elszámolni, hanem a támogató Emberi Erőforrások Minisztériuma felé. Elég karcsúnak tartom ezt a 

pénzügyi beszámolót, lehetne jobban taglalni, részletezni, ahogyan azt a Mezőtúri Közművelődési és 

Sport Kft. tette. Jelenleg Bordács László és Vasas István ügyvezető igazoltan vannak távol.   

 

Kovács Mihály: Bordács László ügyvezető úr beszámolójában parti sátrak szerepelnek 411.990 Ft 

értékben. Ez bérlet vagy pedig vásárlás? A Túri Halas Napok beszámolójában ugyanilyen sátrak 

szerepelnek. Történt-e koordináció abban az ügyben, hogy a jelenleg készleten fellelhető sátrak nem 

biztosították volna a szükségleteket. Az Intézményellátó Kft-nek is elég szép sátorkészlete van. 

Ugyanígy a Mezőtúri Ipari Park Kft. is rendelkezik sátrakkal. Indokolt volt-e vagy nem? Nem tudom 

eldönteni, azért kérdezem. Ezek a beszerzett sátrak hova kerültek, hol vannak leltárban?  
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Herczeg Zsolt: Javasolom, hogy ha ilyen kérdések is vannak, akkor mindkét ügyvezető urat hívjuk 

vissza novemberben és tekintsük első olvasatnak az előterjesztést.  

 

Kovács Attila: Sajnálom, hogy nincs itt Bordács László ügyvezető úr, ezért azt javaslom, hogy az 

előterjesztést tekintsük első olvasatnak.  Meg szerettem volna dicsérni ügyvezető urat, hogy a bevétel 

és a kiadás megegyezik. A versenyszférában valamilyen topmenedzseri állást is el tudna látni, hogy 

ekkora összeget így össze tudott hozni. Számomra ez nem hihető, mert én már több húszmilliós, 

százmilliós projektet is levezényeltem pályafutásom során. Az irány jó, de még nem elégséges. 

Vagyunk most itt újak a testületben, akiknek más a szemlélete, gondolkodása, elvárása. Bordács úr a 

beszámolóját egészítse ki számlákkal együtt és akkor már fogjuk látni pontosan, hogy valóban mik is 

lettek ide elszámolva. Itt közpénzekről van szó akkor is, ha valamilyen állami támogatást kapott. A 

közpénzeknek az átláthatósága és nyilvánossága elvárt. Nekünk is nagyon fontos, hogy a jövőben 

hogyan tudjuk ezeket a nagy projekteket megvalósítani. Polgármester úr is elmondta, hogy itt vannak 

olyan erőforrások szabdalva a Kft-knél, amelyeket csoportosítani kell. Ne legyen az, hogy a halas 

napokra hangosítást kellett beszerezni, holott ezek rendelkezésre állnak. Sokszor vannak párhuzamos 

rendezvények. Azt sem tudjuk, hogy a városnak mennyi sörpadja van, ezeket összegezni kellene. Ha 

egyben gazdálkodnánk, egy csomó költséget meg tudnánk takarítani. Azokat a pénzeket akár a 

rendezvény színvonalának az emelésére is tudnánk fordítani. Nem annyira gazdag költségvetésű 

város vagyunk, ahol nem számítanak a százezrek vagy a milliók. Vasas István ügyvezető úrtól is úgy 

kérnénk a beszámolót, hogy bontsa le részletesen a rendelkezésre álló forrást a kiadások tekintetében 

számlákkal együtt. Akkor el tudjuk fogadni, mert átlátható lesz. Biztos vagyok benne, hogy itt nincs 

semmilyen takargatnivaló, ami azt indokolná, hogy nem szabad ezt látni. Mindkét ügyvezető urat 

ismerem, becsületes emberek.   

 

Patkós Éva: Nem kívánok egyik ügyvezető úrnak sem a fogadatlan prókátora lenni, de elhangzott a 

bizottsági ülésen az is, hogy Bordács László ügyvezető úr már a sörpadokkal kapcsolatosan kora 

tavasszal egyeztetett bérlésben gondolkodva. Amikor egy rendezvénynek szüksége van egy nagyobb 

beruházásra, azt általában bérelni szokták. Az East Fest rendezvényen egy óriási sátort állítottak fel, 

amit utána Bordács László ügyvezető úr felhasznált a Túri Vásár rendezvényén is. Itt nem áll meg az, 

hogy pénzkidobás, hisz ők is takarékosak, nem is tehetik meg, hogy a közpénzt elherdálják. Ebben 

szükséges őket is meghallgatni. A hangosításról tudni kell, hogy a halas napoknak a hangosítása egy 

szerényebb volt, viszont a Túri Vásárkor azok, akik fellépnek, szóba sem állnak addig,  amíg egy 

komoly hangosító felszerelés nem áll rendelkezésre. Ha ez most első olvasat lesz, akkor a következő 

ülésen én is szívesen meghallgatom az ügyvezetőket.  

 

Herczeg Zsolt: Sok esetben az egyeztetések elmaradása miatt van az, hogy a szervező cég nem veszi 

igénybe a másik cég forrásait. Hasznos lesz egy beszélgetés az ügyvezetőkkel és utána le tudjuk ezt 

a témát zárni.  

 

Patkós Lajos: Egyetértek az első olvasat megszavazásával. Bordács László ügyvezető úr 

költségvetésénél hangzott el, hogy a bevétel és a kiadás megegyezik. Az 1. napirendnél a költségvetés 

módosításánál is a kiadási és bevételi főösszeg megegyezik, pedig itt milliárdokról beszélünk. A 

gazdasági társaságok beszámolóinál is megegyezik ez a két szám, pedig ez az adóhatósághoz megy. 

Mivel nonprofit kft-ről beszélünk, nem lehet nyereség egy Túri Vásár, vagy halas nap rendezvényen. 

Várom a pénzügyi beszámoló pontosítását a következő ülésen. A bevételi oldalon megjelenik, hogy 

az MKSKFT kb. 7,7 millió forintot tett hozzá. Ez nyilvánvalóan az a hiányzó összeg lehet, ami a 

kiadásokhoz hiányzik a többi kapott bevételből.  

 

Herczeg Zsolt: Szavazásra teszem fel a módosító javaslatot, miszerint tekintsük első olvasatnak az 

előterjesztést és a novemberi rendes testületi ülésre jöjjön vissza.  
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A képviselő-testület 12 igen szavazattal a módosítást elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

159/2021.(X.28.) képviselő-testületi határozata 

 

Mezőtúr Város 2021. évi nyári rendezvényeinek értékeléséről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mezőtúr Város 2021. évi nyári 

rendezvényeinek értékeléséről szóló tájékoztatókat első olvasatnak tekinti. 

 

A Képviselő-testület a novemberi rendes nyilvános ülésén az előterjesztést újra megtárgyalja.  

 

Felelős:    Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: 2021. november 25. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Önkormányzati és Jogi Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft, Helyben 

6. Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. 

7. Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság, Helyben 

8. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

9. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

10. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

10.napirendi pont 

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről  

 

Herczeg Zsolt: Az ügyrendi bizottság 2 igen 1 nem szavazattal elfogadásra javasolja a határozati 

javaslatot a képviselő-testület részére. 

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

160/2021.(X.28.) képviselő-testületi határozata  

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 
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Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 20/2019.(XI.07.) önkormányzati rendelet 9. §-a 

előírásaira – az alábbi határozatot hozza:  

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű képviselő-testületi 

határozatokkal kapcsolatos döntéseket a határozat 1. számú melléklete szerint fogadja el. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester átruházott hatáskörben 

hozott döntéseit a határozat 2. számú melléklete szerint jóváhagyja. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének bizottságai, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal osztályai, Helyben 

 

 

11.napirendi pont 

 

Tájékoztató a 2021. szeptember 20. – 2021. október 17. közötti időszak fontosabb 

intézkedéseiről és eseményeiről, valamint a veszélyhelyzet ideje alatt meghozott polgármesteri 

döntésekről  

 

Patkós Éva: Szeptember 29-én Polgármester úr és Alpolgármester úr a Színházterem felújítása 

kapcsán a generálkivitelezővel egyeztetett. Mit lehet tudni róla? 

 

Herczeg Zsolt: Elindult a munka, a bontások zajlanak. A zenekari árokról is levételre került a színpadi 

rész, mely betemetésre kerül. A színpad felőli résznél 30 cm mélyebbre kell menni és így kapja majd 

a lejtést a terem a mozi funkcióhoz is. Nagyon remélem, hogy tavasz elején átadásra kerülhet.  

 

dr. Siposné Varga Ildikó: Szeptember 22-én Alpolgármester úr Nagy Erika doktornőnél volt Biriszló 

Beáta osztályvezető asszonnyal. Mi volt a látogatás tapasztalata, eredménye?  

 

Szűcs Dániel: A látogatás során arra voltunk kíváncsiak, amit az előzetes egyeztetésen 

megbeszéltünk, hogy nem bejelentett módon szeretnénk a rendelési időben megnézni Doktornőnek a 

működését. Aznap délelőtti rendelés volt 12 óráig, 12:05 órakor értünk oda osztályvezető asszonnyal. 

Nem titkoltan az volt a célunk, hogy a hozzánk elérkezett panaszokat megvizsgáljuk atekintetben, 

hogy Doktornő a rendelési idő végeztével mikor hagyja el a rendelőt. Előfordul-e esetleg, hogy még 

megvizsgálatlan gyermek ott ül a rendelőben a szülővel és nem kerülnek megvizsgálásra. Azt 

tapasztaltuk, amikor odaértünk, hogy a rendelő ajtaja zárva volt, az ajtó akkor nyílt ki, amikor egy 

megvizsgált kisgyermek a szülővel kifele jött. Azt tapasztaltuk, hogy a rendelőben még mindig sokan 

voltak, de várakoztak kint még ketten. Ekkor beljebb mentünk a rendelőbe, és a Doktornőnek a 

vizsgálati módszereit, a rendelőnek az akkori helyzetét próbáltuk felmérni, arra voltunk kíváncsiak, 

hogy milyen szintű a kommunikáció a betegekkel, és a betegek ellátása megtörténik-e a rendelési idő 

után is. Azt tapasztaltuk, hogy a rendelési idő után is ellátta Doktornő a betegeket. Amikor ez 

megtörtént, akkor a Doktornő kijött hozzánk és megkértem, hogy beszélgessünk már a 

tapasztalatokról és az egyeztetés óta eltelt időszakról. Azóta kihelyezésre került az a postaláda, amit 
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első alkalommal kértünk tőle. Ez a gyermekorvosi rendelőn belül került elhelyezésre, amellyel 

kapcsolatban több észrevételt is kaptunk a város lakosságától, amelyek teljesen jogosak. Ha valaki 

rendelési időn kívül érkezett és szeretett volna valamilyen dokumentumot beletenni vagy kérést 

megfogalmazni az orvos részére, az nem tudta megtenni, ha a rendelő ajtaja zárva volt. Azt kértük, 

hogy ez azonnal kerüljön áthelyezésre a kinti utcafronti falra. Ennél nagyobb probléma volt, hogy 

Doktornő közölte velünk, hogy az akkori asszisztense a felmondási idejét kezdte tölteni. A következő 

napokban még együtt dolgoztak, ezt követően a kettőjük együttműködése megszűnt, azóta új 

asszisztenssel dolgozik. Átbeszéltük, hogy milyen lehetőséget lát arra, hogy rövid időn belül pótolni 

tudja azt az asszisztensét, akivel addig dolgozott. Nem volt egyszerű a helyzet, ugyanis akkor még 

egy leendő kolléganő volt bent nála, aki már betanulta az új számítógépes rendszert. Megfogalmazta 

azt az aggályát felénk, hogy nem tudja, hogy hosszútávon milyen asszisztens fog az ő rendelkezésére 

állni és a betegellátás így milyen szinten fog működni. A feljegyzésünket megtettük ügyvezető 

asszonnyal, ezt követően pedig Polgármester úr aláírásával megfogalmaztunk egy levelet, melyben 

különböző kéréseket, illetve a szerződésben foglaltaknak a betartatását. Ezek alapján a Doktornőnek 

rendelési időn kívül is elérhetőnek kellene lennie, a rendelési időben a telefonok továbbra sem 

kerülnek felvételre. Rendelési időben lehetőség szerint a betegek ne zavarják telefonhívással a 

rendelést. A lakosság a Doktornő ez irányú kérését megértette, de az asszisztensnek rendelési időn 

kívül is fel kell vennie a telefont, hogy a táppénzzel, gyógyszerfelírással stb. kapcsolatos 

adminisztrációt elvégezhesse. Az utóbbi időben azt tapasztaljuk, hogy ez sem működik. Polgármester 

úr ezért írt Doktornőnek egy levelet a szerződés egyéb pontjainak a betartatása végett is. Nem 

szeretnék nagyon előre menni, de azt elmondhatom a mai napon, hogy azt a képviselő-testületi 

munkamegbeszélést, amiről már beszéltünk, annak tudatában szeretném megtartani, hogy a Doktornő 

válaszol az ott leírtakra, amelyeket Polgármester úr megfogalmazott az irányába. Gondolok itt a 

rendelkezésre állási időre, a szülői panaszokra. Ennek függvényében Polgármester úr fogja majd 

kezdeményezni a munkamegbeszélést, mert mi is úgy érezzük, hogy előbb-utóbb állást kell foglalni 

a képviselő-testületnek ebben az ügyben. Ez egy komoly döntés lesz a képviselő-testület életében. 

Erről őszintén kell kommunikálnunk, a lakosság részéről naponta érzékelhető, hogy problémák 

vannak. Itt arra gondolok, hogy rendelési idő alatt nem jut be egy-egy gyermek vizsgálatra, a kórház 

gyermekosztályára egyre nagyobb nyomás helyeződik, ha a Doktornő beteg, akkor Dr. Mile 

Ágotának kell helyettesítenie. Ha a Doktornő válasza megérkezik, összehívjuk a képviselő-testületet.  

Tájékoztatásként szeretném elmondani, hogy a Polgármester úrhoz hivatalosan beérkezett leveleket 

és megkereséseket továbbítjuk a felettes szakmai szervnek kivizsgálásra. Arra szeretném kérni a 

szülőket, akik ilyen megkereséssel élnek, hogy minden esetben szíveskedjenek megadni a 

gyermeknek a születési adatait, TAJ számát és egyéb adatokat, mert ezek hiányában nem tudjuk 

továbbítani az ügyet. Jelen pillanatban ez a legfontosabb probléma Mezőtúr város lakosságának 

életében. Igyekszünk ezt minél előbb megoldani.  

 

dr. Siposné Varga Ildikó: Beszéltünk már korábban a betöltetlen orvosi körzetekről. Erre van-e már 

valamilyen koncepciónk, jelentkezett-e már valaki?  

 

Szűcs Dániel: Biriszló Bea osztályvezető asszonnyal egyeztettünk egy gyermekorvossal, akinek a 

rendes praxisa mellett van pár órája, amikor helyettesítést tudna ellátni, akár a mi településünkön is. 

Ez azzal lesz szorosan összefüggésben, milyen döntést fogunk a későbbiekben hozni, amelyről az 

előbb tájékoztattam a jelenlévőket. Dr. Dobra Ibolya körzete kapcsán még nem tudtunk olyan 

gyermekorvossal tárgyalni, aki egy teljes praxist tudna vinni. Keressük folyamatosan annak a 

lehetőségét, hogy amennyiben nincs olyan gyermekorvos, aki a teljes praxist egyedül el tudná vinni, 

de ha lenne két olyan gyermekorvos, akiknek helyettesítéssel ki tudnánk hozni a szükséges óraszámot, 

akkor elképzelhető, hogy erről érdemes lesz egyeztetni annak fényében, hogy mekkora a probléma. 

A szerződést az önkormányzat kötötte a háziorvossal, viszont a hozzánk beérkezett szakmai 

panaszokban egy másik hatóság tud eljárni.  
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Herczeg Zsolt: A képviselő-testület egy dolgot tehet, kimondja, hogy megszünteti a szerződést vagy 

nem. Ezen túlmenően több mozgásterünk nincsen, csak annyi, hogy ha valakinek panasza van és 

hozzánk eljuttatja, azt mi továbbítjuk az ÁNTSZ részére. Egy-két hét múlva a döntésünket meg kell 

hoznunk.  

 

Kovács Mihály: Polgármester úr, az anyagban szereplő szeptember 22-ei találkozód a Körös-vidéki 

Vízügyi Igazgatóság Mezőtúri Szakaszmérnökség vezetőjével volt? Ez nyilván tévedés, mert Körös-

vidéki Vízügyi Igazgatóságnak nincs mezőtúri szakaszmérnöksége. Úgy gondolom, hogy ez a Közép-

Tisza-vidéki Vízügyi Igazgatóság. Miről egyeztettetek?  

Szeptember 30-án dr. Szecsei Klára kórház főigazgató asszonnyal aktuális kérdésekről tárgyaltatok? 

Mit lehet erről tudni? 

Október 1-én Soós Péterrel miről egyeztettetek? 

 

Herczeg Zsolt: Az első kérdés kapcsán valószínűleg elírás történt, a Közép-Tisza-vidéki Vízügyi 

Igazgatóság mezőtúri vezetőjével egyeztettem arról, hogy a járdát szeretnék kijavítani az irodaházuk 

mellett, mely a Pétery Károly és a Martinovics utcát érintené. Arról tájékoztattak, hogy 2020-ban volt 

az az extrém csapadékos időjárás, és akkor rendszerben a víz visszatorlódott. Nem akarom rájuk 

hárítani a felelősséget, de egész egyszerűen az átemelőjük a 13-as csatorna végén, az kézi vezérléssel 

működött. Ezt már automatizálták, vízszint vezérli a szivattyú be- és kikapcsolását. Elég jelentős 

városrész az, amelynek a csapadékvize oda folyik. Most már a lefolyás gyorsabb, hatékonyabb lehet.  

Beszéltünk még a kikötő bővítéséről, a tervek elkészültek. Elmondták, hogy az árvízkapu előtt 

megépül egy olyan átemelő berendezés, ami biztosítani fogja, hogy a környező településeket ne 

veszélyeztesse az árvíz.    

dr. Szecsei Klára főigazgató asszonnyal beszéltünk arról is, hogy a kórház gyermekosztályára 

rendkívül nagy teher hárul azáltal, hogy az újvárosi körzetben a Doktornőnél vannak problémák. 

Főigazgató asszony kérte, hogy önkormányzatunk tegyen valamit. Az a baj, hogy nagy mozgásterünk 

nincsen. A másik kérése a segítségkérése volt Főigazgató asszonynak, amelyről már döntöttünk is. 

Ezen a héten a Berettyó-Körös Többcélú Társulásnak volt ülése, ahol azt kérte Főigazgató asszony, 

hogy az Orvosi Ügyelet Nonprogit Kft-vel minél hamarabb tárgyaljunk, mert a háziorvosi ügyelet 

ellátásáról szeretne velük egyeztetni. Itt is vannak problémák, erről már kaptunk jelzést Túrkeve 

polgármesterétől is, mert ő sem elégedett a túrkevei ellátással.  

Azok a fejlesztési elképzelések, amelyeket Főigazgató asszony beküldött a felettes szervéhez, azok 

továbbra is napirenden vannak és bízik abban, hogy meg is valósulhatnak hamarosan. A 

röntgenkészülék már nagyon régi, jó lenne egy digitális gép, tekintettel arra, hogy ha ilyennel 

rendelkeznénk, akkor egy távdiagnózis minden gond nélkül le tudna zajlani, nem kellene az orvosnak 

ezért Mezőtúrra jönnie.  

Soós Péter ügyvezető úr arról tájékoztatott, hogy a következő évben tervezik a rendezvénynek a 

megszervezését. Reméljük, hogy a vírus ezt nem fogja felülírni, mint az elmúlt két alkalommal. 

Fejlesztéseket is tervez majd.  

 

Kovács Attila: A Városi Sportcentrumban lévő lőtéren volt egy megbeszélése Alpolgármester úrnak, 

milyen egyeztetés volt? 

Polgármester úr Vasas István ügyvezető úrral a Magyar Turisztikai Ügynökségnél folytatott 

egyeztetést október 6-án. Mit lehet erről tudni? 

A pénzügyi bizottsági ülésen is beszéltünk már róla, hogy a leendő mozinak a teteje katasztrofális 

állapotban van, legalábbis amikor az utcáról rátekintünk. Polgármester úr volt ott megnézni a 

beruházást, ennek alkalmával megnézték-e a tetőszerkezetet, vagy van-e valamilyen előrelépés ezzel 

kapcsolatosan? Bordács László ügyvezető úr azt mondta, hogy nem ázik be a tetőszerkezet, csak hogy 

ha esik az eső. Mit lehetne tenni? Mi is azon vagyunk, hogy ez a projekt minél gyorsabban, sikeresen 

lezáruljon.  
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Herczeg Zsolt: Budapesten a Magyar Turisztikai Ügynökségen azért jártunk, hogy tájékozódjunk, 

milyen pályázati lehetőségeink lesznek a következő időszakban, mit kell tennünk ahhoz, hogy 

turisztikai projektek megvalósítását tudjuk majd Mezőtúron beindítani. Kaptunk néhány információt 

és Juhász Szabolcs szakmai igazgatóval tárgyaltunk. Beszéltünk a strandfürdő fejlesztéséről és sok 

minden másról. Az aktív Magyarországgal is kapcsolatban vagyunk a külterületi kerékpárutak 

kapcsán. Érintettük a TOP +-os lehetőségeket is. 

A mozival kapcsolatosan elég szomorú, ha Bordács László ügyvezető úr ilyen mondott, mert az 

ingatlan ott van a kft-nél, ő a kezelője. Két dolog lehet, ha tudomása van arról, hogy beázik, és a 

büdzséjébe nem fér bele, hogy a hibát kijavítassa, akkor kérjen árajánlatot. Ha nem tudja megrendelni 

a munkát, akkor az a kötelessége, hogy ide a problémát jelezze, és kérjen rá forrást. Beszéltem 

ügyvezető úrral, arra kértem, nézesse át a tetőt, nemcsak a színházterem felett, hanem az egészet és 

kérjen be árajánlatot. Erre várunk, egyetértek, hogy ezt meg kell oldani.  

 

Szűcs Dániel: A Városi Sportcentrumban lévő lőtéren egyeztettünk Mészáros Ivánnal, a Yoker Klub 

SE-nek a vezetőjével. Az egyesületnek van egy légfegyveres lövész szakága is. 2015 után 

próbálkoztak a lőtéren minél több embert bevonni a légfegyveres programjukba. Addig jutottunk, 

hogy az idei évre már használhatatlan az épület, a tetőszerkezete annyira tönkrement, hogy bent már 

a deszkázat is több helyen leszakad. A Honvédelmi Minisztériumhoz fordultunk levélben, ugyanis 

2017-ben megjelent egy kormányzati határozat, ami arról szólt, hogy minden egyes járásban szükség 

lenne lőtér kialakítására, vagy a már meglévőnek az üzentetésére, felújítására. Nem tudom, hogy ez 

mikor tud megvalósulni, ugyanis eddig még nem keresett bennünket senki. Eddig még nem kaptunk 

választ a levélre. Önerőből nem tudunk felújítást végezni itt a lőtéren, ellenben ha találunk pályázati 

forrást, akkor abból fordítunk rá. A környéken sem működik olyan lőtér, amely minden igényt 

kielégítene. A Református Kollégiumban működik egy rendészeti szakirány is, ezt igyekeztem a 

levélben is megírni, hogy minél több hivatkozás szóljon mellette. 

 

 

12.Bejelentések 

 

Kovács Mihály: Sok felháborodott kritikát kaptunk a Gyalogoshíddal kapcsolatban. Látszik, hogy 

nem érdeke a kivitelezőnek, hogy bármit csináljon. Ma egyetlen egy ember próbálta az anyagokat 

összepakolni. Alapvetően fontos lenne az, hogy biztonságosan tudjanak a gyermekeink, unokáink 

közlekedni a hídon keresztül. Már illegálisan el van húzva a korlát. Nyilván ez még nem szabályos 

és nem engedélyezett. 

A másik kérdésem, hogy már látszik, hogy a Makk József út végén nem fog megépülni az a 

gyalogátkelőhely ebben az évben, ami benne van a kerékpárút projektben. Ezért azt kérnénk, hogy a 

jelenlegi nagy szintkülönbség miatt legyen egy korlát kihelyezve, hiszen sok idős ember van, akinek 

a meredek lépcsőn való közlekedés meg fog nehezedni. A Makk József út Erkel Ferenc út sarkán 

csúszik nagyon ez a felület.  

 

Herczeg Zsolt: Mi dokumentumokkal tudjuk bizonyítani, hogy hányszor felszólítottuk a kivitelezőt, 

hogy adja át a hidat. Most kedden azt ígérte, hogy ezen a héten. 

 

dr. Siposné Varga Ildikó: A Rákóczi úti iskolánál, ahogy futnak a gyerekek többen jeleztek balesetet, 

hiszen a Rákóczi út és Wesselényi utca sarkán fel van puklisodva a járda. Az egész iskola környéki 

járda szakasz felújításra szorulna. Jegyző úrnak a héten ezt már jeleztem.  

A Hajó út és a Cserepes utca sarkáról érkezett bejelentés a rossz járdáról, ami nehezíti ott is a 

közlekedést. 

A Határ útról érdeklődnék és a Kávási Sándor út kátyúzásáról. Tönkreteszik az utat nagyobb 

járművek.  
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Herczeg Zsolt: Kátyúzással kapcsolatosan, ha minden jól megy, novemberben megtörténik. A Határ 

út is, a felmérés elkészült, az több mint 2 millió forintba fog kerülni. A Peresre vezető út körülbelül 

4 millió forintba fog kerülni, a többi forrás belterületre jön. Összességében durván 10 millió forint 

körül fogunk kátyúzási munkákat elvégezni.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Látjuk, hogy a Covid 4. hulláma meglehetősen gyakran jelentkezik. 

Polgármester úr figyelmébe ajánlanám, hogy az önkormányzat nevében egy ajánlást fogalmazzon 

meg a lakosság felé. Sajnos napokon belül megjelenhetnek a központi intézkedések, minden óra vagy 

minden nap, amit elveszítünk ezen a területen, emberéletekbn is mérhetjük.  

Mindannyian szembesültünk azzal, hogy követik a munkánkat és követik, hogy ki milyen kijelentést 

tesz. Október 7-én úgy gondolom Patkós képviselő úr meglehetősen elragadtatta magát az első 

napirend kapcsán. Adjuk meg neki a lehetőséget, hogy nyilván nyugodtabb körülmények között át 

tudta gondolni a megnyilatkozását, bizonyára van ehhez neki gondolata. 

 

Herczeg Zsolt: A Koronavírussal kapcsolatosan azt tudom ajánlani, hogy a vonatkozó jogszabályokat 

tartsa be mindenki.  

 

Patkós Lajos: A Rózsa képviselő úr hozzászólása afelé irányult, hogy a legutóbbi ülésen 

vehemensebben fogalmaztam meg a véleményemet az önök képviselő csoportja, pontosabban egyes 

tagjai iránt. Lehet, hogy azon is lehetne gondolkodni, hogy nem-e annak a hozzászólásnak, a 

véleménynyilvánításnak a hatása ez a konstruktivitás az önök részéről. Pontosan ezért nyilvánultam 

meg akkor is, hiszen látom a gúnyos mosolyt egyesek arcán. Az első napirendi pontnál csak annyi 

lett volna, hogy a kórház igazgatói kérést támogassuk, hiszen mezőtúri emberekről van szó. Nálam 

ezt a reakciót az váltotta ki, hogy önök ezt nem látták be, segítségre van szüksége a kórháznak. 

Mindenféle szlogenekkel jöttek elő, hogy miért nem az illetékes hatóságok adják ezt a pénzt?  

Ilyenkor a segítő szándékot kell mutatni egy képviselőnek és ezt nem éreztem önöknél, ezért volt 

ilyen heves reakció. 

 

dr. Siposné Varga Ildikó: Csak annyit reagálnék Patkós úr előbbi monológjához, hogy mi pontosan 

ezen az ülésen támogattuk azt, hogy igenis vásároljuk meg a berendezést. A mi frakciónk pozitívan 

áll a segítségnyújtáshoz. Egyáltalán nem volt arról szó, hogy mi nem adnánk erre pénzt. Mi is 

megértjük a kórház helyzetét. Azt gondolom egymásra ilyen jellegű becsmérlő szavak kimondása 

nem helyénvaló. 

 

Herczeg Zsolt: Úgy gondolom egyáltalán nincs helye, sem a facebookon, sem itt, sehol. 

 

Kötél János: A Méherzug részt egy táblával jó lenne jelezni.  

A külterületen egy tájékoztató táblát kellene kitenni, a hulladékudvar nyitvatartásáról. 

Az állomásnál a Taxi állomást jelölni kellene. 

A Klapka és a Kossuth út sarkán van egy emléktábla, annál a részt ki lehetne javítani? 

 

Herczeg Zsolt: A táblákkal kapcsolatosan már egyeztettem Vasas István ügyvezetővel. Összeállításra 

kerültek már, anyagi okok miatt nem történt ebben előrelépés. 

 

Kovács Mihály: Köszöntöm Nagy Sándor osztályvezető urat. A KÜZ programmal kapcsolatban 

kértem újra szót. Az elmúlt időszakban nem igazán működik. Nem a rendszerrel van probléma, hanem 

azokkal, akik ezt kezelik. Semmilyen visszajelzést nem kapunk. Célszerű lenne egy felelős embert 

kinevezni ennek a programnak a kezelésére. Kérem osztályvezető urat, legyen keményebb a 

beosztottakkal. Valaki legyen, aki kézbe fogja ezeket a dolgokat. Ebben kérnénk elmozdulást. 

 

Nagy Sándor: A kollégáimtól azt az információt tolmácsolnám, hogy az osztályunknál nem állnak 

meg a problémák, mind kezelve van. Visszajelzés nyilván addig nem történhet a képviselők részére, 
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amíg a felület nincs elhárítva. Utánanézünk, ha ezzel kapcsolatban van valami mulasztás. Vannak 

olyan dolgok, amelyek esetleg forráshiány miatt nem oldódhatnak meg azonnal. Megnézem, mik ezek 

a problémák és visszajelzéssel leszünk.  

 

Herczeg Zsolt: 2010 előtt majdnem két évig irányítottam a vízműnél a városüzemeltetést. Az volt a 

tapasztalat, hogy innen záporoztak a feladatok, és nyilván lehetetlen, hogy annyi mindent 

megcsináljon a cég, most az Intézményellátó Kft. Mindenkinek a türelmét kérném, ha hibát jelez, 

kivéve ha balesetveszélyt jelez, mert azt azonnal el kell hárítani. Abban igaza van képviselő úrnak, 

hogy valamilyen jelzéssel válaszolni kellene, hogy mire és mennyi időre számítsanak. Ki kell találni 

valamit arra, hogy a hiányosság jelzője rendelkezzen valamilyen információval, hogy mire számíthat. 

Olyan nem lesz, hogy csettintünk egyet és a hibák már kijavításra is kerültek. Humánerőforrás, gép, 

pénzügyi okok miatt ezzel a területtel senki sem lesz elégedett, ezt szeretném előre jelezni. Arra kell 

törekedni, hogy minél több hibát elhárítsunk, és az információáramlás menjen.  

 

Kovács Attila: Patkós Lajos képviselő úr most itt előadta a szentbeszédét. Az elmúlt képviselő-

testületi ülésen támogattuk, hogy a kórháznak segítséget nyújtsunk. Mi csak rá akartunk világítani 

rendszerszintű problémákra, amiket tolmácsolni kellene. Vannak olyan problémák, amiket észre 

kellene venni egy országgyűlési képviselőnek, megyei közgyűlés elnökének. Bizony az 

egészségügyben is vannak ilyen problémák, amelyet szerettünk volna kidomborítani. A képviselő-

testületi ülések is arra vannak, hogy elmondjuk azokat a dolgokat, amiket mi másképpen gondolunk. 

Mi ezeket ezután is el fogjuk mondani, nem rejtjük véka alá.  Kérjük Patkós képviselő urat, hogy ne 

itt a nagy nyilvánosság előtt sértegesse frakciócsoportunkat, hanem jöjjön oda és mondja el a 

problémáit. Ha viszont nem szeretne itt részt venni, akkor adja be a lemondását. A pénzügyi bizottsági 

ülésekre sem jár el ilyen-olyan okok miatt. Kezdeményezem Polgármester úrnál, hogy a pénzügyi 

bizottságba delegáljanak másik embert helyette.  

A Vásár úti lakók kerestek meg, petíciót is átadtak nekem, amelyet benyújtok Polgármester úrnak. A 

Vásár útra valamilyen megoldást kellene találni, mert nagyon erős az átmenő teherjármű forgalom. 

Ebben az utcában óvoda és vállalkozások is vannak. A forgalomtechnikai változtatásokban is volt 

erről szó. Ezt a problémát hamarosan orvosolni kellene, fekvőrendőrrel, 30-as táblával, egyebek. 

Ezzel tudnánk segíteni az ott lakók életét. A Szolnoki út és a Bajcsy-Zsilinszky út csatlakozásánál 

napról napra romlik az állapot. Történt-e ezzel kapcsolatban már intézkedés?  

 

Herczeg Zsolt: Erre az utóbbi bejelentésre a kolléga megkapta a feladatot, nem tájékoztatott még, 

hogy mire jutott.  

Képviselő úr, nem minden előzmény nélküli volt, ami kiszaladt Patkós Lajos képviselő úrból, amit 

nem tartok szerencsésnek. Remélem, nem fordul elő még egyszer.  

 

Patkós Lajos: Az Intézményellátó Kft. dolgozóinak a kérését szeretném tolmácsolni a képviselő-

testület felé. A XXI. utcában járdaépítést folytatnak és jó munkát végeznek. A XXI. utcában csak az 

egyik oldalon van járda, most ez épül meg teljes hosszában. Én 2500 m2-nyi járdafelületet adtam le, 

amely a választókörzetemben sérült, vagy teljesen járhatatlan. Még 2000 m2 van, amit meg kell 

építeni ebben a ciklusban, ha sikerül pénzügyi forrásokat mellérendelni.  

Valóban nem volt szerencsés a hozzászólásom, nem egy dicséretes dolgot tettem, de nem előzmény 

nélküli volt. A TEKE frakciója 2019 óta állt össze, nem éreztétek végig a támadást részetekről? 

Először az alpolgármester választás hiúsult meg miattatok, utána Szűcs Dániel alpolgármester 

kinevezése miatt támadtátok Polgármester urat. Van olyan napirendi pont, hogy polgármesteri 

tájékoztató. Ezt is sok hónapon keresztül halasztottuk el a frakció miatt és egész testületi ülés 

napirendjét sem fogadtátok el, meghiúsult az ülés és még sorolhatnám. Megkövetem a 

hozzászólásomat, és ha ti is úgy álltok hozzá, akkor minden rendben lesz. A pénzügyi bizottságba 

megpróbálok találni valakit, de nem nagyon van, aki ezt felvállalja, hiszen nem egy élmény azokon 

a bizottsági üléseken részt venni, mert nem konstruktív a hangulat. A következő bizottsági ülésre 

elmegyek és tegyünk egy próbát.  
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Amennyiben Kovács Attila lemond, én is lemondok a képviselői tisztségemről.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Ebből én a sajnos és a megkövetem részt felfogtam, kérem, lépjünk túl.  

Az Ifjúsági lakótelep lakosainak szeretném megköszönni azokat a jelzéseket, amelyek hozzám 

érkeztek arra vonatkozóan, hogy az Ifjúsági lakótelepnek a garázssora előtt bizonyos gépkocsik az 

átlagosnál is nagyobb sebességgel közlekednek. Éppen ezért a polgárőröknek szóltam, és tudomásom 

szerint azóta nincs ilyen jelzés. Ha van, kérem a lakosságot, jelezzenek. 

Nagy Sándor osztályvezető úrral beszéltem, hogy a frakcióból hárman a képviselői keretünket 

(3x500.000 Ft-ot) szeretnénk, ha a Katolikus temetőnél a kerékpárútnak a kellő megvilágítására 

fordíthatnánk. Jelezte, hogy megindul ez a folyamat, köszönöm. Amennyiben nem haladja meg az 

500.000 Ft-ot, akkor kérem Polgármester úrtól, hogy tartalékoljuk ezt a pénzt, hogy más célra 

felhasználhassuk a következő évben.  

 

Kötél János: A KÜZ rendszeren keresztül szeretném megköszönni az Intézményellátó Kft. és Gedei 

Vera munkáját, hogy a két kukát a buszmegállóhoz bő egy hét alatt elhelyezték a Túrkevei úton.  

Kérem Polgármester úr segítségét abban, hogy a Berek utca és a Munkás utca sarka nagyon meg van 

süllyedve, valószínűleg útalapot kell bontani. A Klapka út 4-6. szám előtt is meg van süllyedve az út, 

még a tél beállta előtt valamilyen megoldást keressünk, mert balesetveszélyes a kerékpárosoknak és 

az autósoknak egyaránt.  

 

Herczeg Zsolt: Köszönetet szeretnék mondani az Intézményellátó Kft-nek, mivel 30 m3-nyi szemetet 

vittek el a Katolikus temetőből. A hozzátartozók ezáltal méltóbb körülmények között tudnak a 

szeretteikre emlékezni Mindenszentek napján. 

Nyilvános ülésünket bezárom, mindenkinek köszönöm a munkáját.  

 

 

                                                                     K.m.f. 
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